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Místo jednání: Praha Datum: 11.10.2016  

Zapsal: Resch Pořadové číslo: 21 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Budský, Resch, Berndt, Keil; omluven Kurowski 

Příští jednání: 10. 11.,16 hod. sekretariát ČHS 

Příloha: -  

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Zadané úkoly s termínem do tohoto VV byly splněny vyjma těchto: revize 
dokumentů, opatření ve vztahu k OH 2020, projekt horolezecké chaty.  

  

2.  Schválení nových oddílů a spolků 

VV schválil přijetí nového spolku Horolezecký Klub Telč z.s. a tří nových 
oddílů: HO 9c, HO Skialp Dolní Morava a Horolezecké sdružení Horodruh. 
Administrativní záležitostí zařídí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

3.  Informace o personálních změnách na sekretariátu 

VV vzal na vědomí zprávu předsedy o personálních změnách na 
sekretariátu.  

- - 

4.  Informace o spolupráci s OEAV 

VV vzal na vědomí informaci o pokračující spolupráci s prodejci členství 
v OEAV.  

- - 

5.  Informace o novém systému evidence členů 

VV vzal na vědomí informaci o aktuálním stavu systému evidence členů. 
- - 

6.  Schválení bilaterární dohody s PZS (Horolezecký svaz Slovinska) 

VV korespondenčně schválil bilaterární dohodu s PZS. Členové ČHS budou 
mít od příštího roku na slovinských chatách stejné slevy jako členové PZS. 
ČHS za rok 2017 uhradí PZS 7300 €. 

- - 

7.  Erasmus + Projekt Climbing for Everybody 

VV vzal na vědomí informaci o průběhu projektu, první mezinárodní týdenní 
akce proběhla na konci září na Broumovsku. Za projekt odpovídá 
J. Bloudek.  

Bloudek průběžně 

8.  VH ČHS 2017 

VV rozhodl, že příští VH ČHS se bude konat 25. 3. 2017. Přípravu 
a organizaci zajistí sekretariát.  

sekretariát průběžně do 
VH 

9.  Informace o dalších mezinárodních projektech 

Š. Budský informoval o možnostech čerpání finančních prostředků z grantů 
EU.  

- - 

10.  Hospodaření ČHS 

VV se seznámil s výsledkem dílčího hospodaření za rok 2016 a konstatoval, 
že je v intencích schváleného rozpočtu. Zároveň debatoval nad přípravami 
rozpočtu na rok 2017. 

gestoři příští jednání 
VV 

11.  Dotace z Magistrátu hl. m. Prahy na rok 2017 

VV vzal na vědomí informaci o vyhlášení grantů Magistrátu hl. m. Prahy na 
rok 2017 a rozhodl, že granty využije, zejména ve prospěch pražských 
oddílů mládeže, které bude o grantech informovat M. Pavlíková.  

Pavlíková neprodleně 

12.  Horolezecké muzeum v Adršpachu 

Jan Bloudek informoval o situaci kolem muzea v Adršpachu a VV jej pověřil 
dalším jednáním v této věci. 

Bloudek - 
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13.  Unie profesionálních trenérů 

VV rozhodl o zapojení ČHS do činnosti Unie profesionálních trenérů 
a pověřil P. Resche vypracováním návrhu na nominace našich trenérů do 
UPS a J. Bloudka následným jednáním s UPS. 

Bloudek, Resch příští jednání 
VV 

14.  Anketa Horolezec roku 

V roce 2016 proběhne anketa jako v letech minulých, v dalších letech je 
nutné podmínky upravit tak, aby byly v kontextu s koncepcí komise 
alpinismu. Zodpovídá P. Resch, do konce roku 2016.  

Resch do 31.12.2016 

15.  Projekt tradičního skialpinismu 

VV se zabýval projektem předsedy komise tradičního skialpinismu J. Paly na 
setkání skialpinistů a uložil Š. Budskému dojednat s J. Palou přepracování 
projektu do 31.10.2016.  

Budský do 31.10.2016 

16.  Propojení akreditovaných a neakreditovaných kurzů 

VV vzal na vědomí stanovisko metodické komise, že kurzy SCI, RCI a HAL 
a akreditovaný kurz lezení na umělé stěně jsou vzájemně kompatibilní, tedy 
je možné je modulárně kombinovat v zájmu zvyšování kvalifikace. VV uložil 
R. Keilovi a B. Valentové, aby připravili postup pro kombinování kurzů.  

Keil, Valentová do 31.12.2016 

17.  Kluby mládeže 

VV vzal na vědomí informaci o setkání klubů mládeže sdružených v ČHS, 
které se konalo v polovině října ve Velkém Meziříčí. Setkání se zúčastnili 
zástupci třinácti klubů, na programu bylo mj. i představení sítě regionálních 
trenérů, která by se měla rozběhnout do konce roku.  

- - 

18.  Bouldering, zmapování situace a výzva 

K. Berndt informoval, že na výzvu směřující ke zmapování situace v oblasti 
boulderingu reagovali zatím tři předsedové OVK.  

Berndt do 30.11.2016 

19.  Odvolání proti rozhodnutí DK 

VV, jakožto odvolací orgán, projednal odvolání OVK Západní Čechy proti 
rozhodnutí Disciplinární komise ČHS ve věci řízení s organizátory 
Petrohradského padání. VV se ve svém rozhodnutí ztotožnil s rozhodnutím 
Disciplinární komise č. j. DK-001/2016  ze dne 10.7.2016. Projednání bodu 
proběhlo bez přítomnosti P. Resche, jednoho z organizátorů Petrohradského 
padání. VV uložil B. Valentové zaslat stanovisko odvolacího orgánů OVK 
Západní Čechy a Disciplinární komisi ČHS.  

Valentová neprodleně 

 
 
Zapsal: P. Resch 
 
 
Schválil: J. Bloudek 


